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Abstract (en)
The evaluation involves a printing unit (4) supplied with toner from a reservoir (5). A new reservoir is associated with a card and memory chip (7,9)
which initially carries the new amount of toner available for printing. The card (7) is detached from the reservoir (5) and connected to the printer
central processing unit (2) via an interface (8). After each printing a calculator (10) in association with the central processing unit (2) estimates the
actual amount of toner used and debits the memory chip (9)

Abstract (fr)
L'ensemble comprend une unité centrale (2) de commande d'imprimante, une puce électronique (9) contenant en mémoire un solde de compte
du consommable, et un dispositif (6) de contrdle du réservoir de consommable (5). Le dispositif de contrdle (6) comprend une interface puce-
unité centrale (8) et un calculateur (10) destiné a déterminer le contenu du réservoir de consommable (5), en calculant, en coopération avec l'unité
centrale (2), un débit, par évaluation de la consommation de consommable en fonction d'une quantité d'impression évaluée, et un solde de compte
de consommable restant. L'invention s'applique bien aux photocopieuses. <IMAGE>
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